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VERSLAG  
VERGADERING COMMISSIE 2  

van woensdag 3 november 2011 om 19:30 uur 

 
Aanwezig:  
Bockx Greet, De Busser Karel, Diels Vincent, Daniëls Tom, Peeters Wim, Gladiné Pierre, Hannes Anaf, Reniers 
Peter – raadsleden 
 
Vos Eric – schepen 
Wittebolle Astrid – schepen  
De Wachter Eddy – commissievoorzitter 
Aerts Kathleen – commissiesecretaris 
 
Verontschuldigd:  
Tine De Wilde ( vervangen door Greet Bockx) 
Godelieve Driesen ( vervangen door Wim Peeters) 
Clara Calis (vervangen door Hannes Anaf) 
Deborah Langman 
 
Ook aanwezig: 
Pelckmans Eric – adviseur financiën 
Heirwegh Frank – financieel beheerder 
Kristien Sysmans – beleidsadviseur toerisme en stadspromotie 
Dirk Vanhaute – directeur cultuur en vrije tijd 
Wouters Kristoff – bouwkundig adviseur facility management 
Mateusen Steven – beleidsadviseur wegen - groen en mobiliteit 
 

Maes Suzy 
Sylverans Wilfried 
Tijlcomité 
Wynants Luc 
 
1. Verslag vorige vergadering 
Er zijn geen opmerkingen bij het verslag van de vergadering van 28 september 2011. 
 
2. Budget kerkfabrieken 
Eric Pelckmans (powerpoint presentatie in bijlage) wordt ingeleid door Suzy Maes  
 
Vraag: 

 Wim Peeters vraagt hoe het komt dat er zo’n groot financieel verschil zit tussen de budgetering van de 
katholieke en de protestantse kerk? 

Suzy Maes stelt een verschil in mentaliteit vast.  Protestantse gelovingen dragen zelf veel bij aan hun 
kerkgemeenschap.  

 Waarom niet één grote kerkraad? 
Er is een centraal kerkbestuur, maar niet iedereen wordt daarin vertegenwoordigd.  Er is een debat rond de 
toekomst van de kerken door een steeds dalende opkomst tijdens de misvieringen met als gevolg minder 
vieringen, minder vrijwilligers en priesters.  Toch blijft de kost voor restauratie aan de kerkgebouwen en de 
kunstschatten.  Er wordt een strategisch plan opgesteld, ook de budgetten worden herbekeken.  De kerken 
worden in kaart gebracht.  Er wordt een fiche per kerk aangemaakt.   
 

3. Financiering kunstgrasveld 
Inleiding door Eric Vos, toegelicht door Frank Heirwegh (voorstelling als bijlage) 
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Vragen: 

 Pierre Gladiné informeert hoeveel de intresten bedragen? 
Frank legt uit dat er gewerkt wordt met een vaste rentevoet gedurende 10 jaar. 
 

 Hannes Anaf wil weten hoeveel er voorafgaandelijk was ingeschat? 
Heel het verhaal rond de BTW maakt de financiering zeker niet duurder, wel ingewikkelder. 
 
4. Stand van zaken 2012 
Jef Van Eyck laat zich verontschuldigen en wordt vervangen door Dirk Vanhaute  
Presentatie met powerpoint 
 
Opmerking: 
Astrid ziet nu reeds een positief resultaat door de vlotte samenwerking van alle diensten.  De diensten hebben 
elkaar gevonden, zien een win- win situatie bij deze samenwerking.  Dit gaat zeker na 2012 voortgezet worden. 
 
Vragen: 

 Willy Van Geirt stelt zich vragen bij het gehele sponseringsverhaal.  De Tijlstoet is aangespoord om bij 
de kleine handelaars rond te gaan en niet de grote sponsers aan te spreken.  Na de huidige toelichting, 
gaat er dan niet in dezelfde vijver gevist worden? 

Dirk Vanhaute stelt dat iedereen vrij is om initiatieven daar rond te lanceren.  Er zijn een 40-tal projecteigenaars  
en vele kleine culturele organisaties betrokken.  Er moet een nieuw evenwicht gezocht worden om de 
verschillende begrotingen rond te krijgen.  Dit vraagt een grote responsabiliteit van de betrokkenen.  Best even 
informeren bij Jef Van Eyck naar de mogelijkheden. 
 
5. Het UiT-loket 
Kristien Sysmans schetst de werking (zie slides) 
 
Vragen: 

 Hannes Anaf vraagt of iedereen vrij zijn/haar eigen initiatieven op het UiT-loket kan plaatsen? 
Kristien legt uit dat elke vereniging de gegevens vrij kan invoeren via de databank.  Deze gegevens worden 
automatisch mee opgenomen via de UiT-website en de stedelijke website. 
 

 Wordt er geen controle uitgevoerd bij de gedrukte vorm: wat wel en wat niet gepubliceerd kan worden? 

 Karel De Busser sluit zich hierbij aan. 
Kristien meldt dat er een redactie aanwezig is.  Er is een validatiesysteem ingebouwd waardoor zaken die niet 
door de beugel kunnen, verwijderd kunnen worden voor publicatie.  Het blijft een evenwichtsoefening.  Een 
goede communicatie is essentieel. 
 
Astrid meldt dat er huzarenwerk verricht is.  Op zeer korte tijd, met heel veel inzet van alle partijen.  Er is een 
goede opstap gemaakt naar 2012 toe.  Het personeel wordt grondig ingewerkt en dit in respect voor iedereen.  Er 
is voorafgaandelijk veel nagedacht, er wordt voortdurend geëvalueerd en andere pistes worden overdacht. 
 
6. Begrotingswijzigingen Cultuur en Vrije Tijd 
Dirk Vanhaute licht toe aan de hand van een schema. 
 
Opmerking: 
Astrid laat weten dat er voor niche-communicatie nog 50.000 EURO extra voorzien wordt.  Staat niet in deze 
presentatie vermeld.  Het gespecialiseerd bureau dat zal worden aangesteld zal zich samen met de dienst buigen 
over de communicatie die gevoerd moet worden rond grote projecten (zie vb. nieuwe mobiliteitsplan). 
 
7. Begrotingswijzigingen Facilty Management 
Toegelicht door Kristoff Wouters aan de hand van een powerpoint 
 

Vragen: 

 Pierre Gladiné informeert of het bedrag dat vermeld wordt, handelt voor de drie musea samen? 
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Kristoff laat weten dat de grootste hap uit het budget naar de vernieuwing van het Taxandriamuseum gaat, met 
als centraal punt de tentoonstelling ‘Turnhout Terminus Turnhout Centraal’. 
 
Astrid benadrukt dat er enorm veel werk verricht is op korte tijd.  Er is een extra collega aangesteld, Katrijn 
Driesen, om de achterstand in te halen. 
 

 Karel De Busser betreurt dat de werken aan de dakconstructie en de voorgevel van de 
Huisvestingsinitiatieven in de Otterstraat geschrapt zijn. 

Astrid legt uit dat de Huisvestingsinitiatieven een nieuw onderkomen krijgen in het Stadskantoor.  Praktisch en 
dichter bij de andere diensten, maar ook een betere accommodatie.  Dit punt wordt spoedig op de agenda 
geplaatst. 
 
8. Schorvoort Morgen, stand van zaken  
Toegelicht door Astrid Wittebolle 
 
Er staat een 10 puntenprogramma voor Schorvoort opgesteld.  Deze zomer zijn Irène en Hanne (buurtwerking) 
naar Antwerpen geweest voor een klankbordwerkgroep. 
De personen van ‘Schorvoort 2020’ hebben reeds samengezeten rond vier thema’s.  De toon van hun brief 
achteraf  was kordaat en stevig.  Dit wordt geaccepteerd.  Verdere gesprekken volgen. 
Er komen twee interessante vergaderingen: een aparte vergadering op 5 december 2011 waarin functionele 
zaken besproken kunnen worden (drempels, licht…), los van het traject, toekomstgericht.   
Volgende afspraak staat genoteerd op 19 januari 2012 waar in een volgende stap de groep ingevuld gaat 
worden: wie gaat wat doen en wanneer? 
In een algemene brief gaan alle buurtbewoners op de hoogte worden gesteld van de stand van zaken. 
 
9. Begrotingswijzigingen Wegen, Groen & Mobiliteit 
Steven Mateusen geeft meer uitleg over de punten 9 – 10 – 11 – 12 – 13 aan de hand van een 
powerpointpresentatie 
 
Eric Vos meldt dat oude dossiers verder uitgewerkt worden.  De begrotingswijziging van november 2011 zal niet 
veel verschil uitmaken naar uitvoering en timing van uitvoering toe. 
 
Vraag: 

 Karel de Busser vraagt of er effectief een fietsstalling gaat komen in de omgeving van de Warande? 
De fietsstalling is zeker voorzien, rekening houdend dat dit geen hinder mag veroorzaken voor bezoekers aan de 
Kuub en de Warande.  
 
10. Retributiereglement maken van inritten 
 
Vragen: 

 Greet Bockx vraagt of het beperkt gaat blijven tot één centrale transactie van 174€? 
Er blijft een discussie bestaan over het herstel aan de stoepen na werken.  Om een inrit te maken, zijn de burgers 
zelf vragende partij. Het probleem is dat bewoners niet komen melden wanneer de werken effectief klaar zijn.   

 Peter Renier vraagt of het mogelijk is dat bewoners zelf hun oprit verlengen op eigen kosten? 
Best niet volgens Steven omdat de stad eindverantwoordelijk blijft.  De werken mogen enkel door een erkend 
aannemer gebeuren, onder toezicht van de stad.   

 Peter vraagt of dit niet best in het reglement opgenomen wordt? 
Dit zou enkel voor verwarring zorgen.  Er zijn strikte voorwaarden aan verbonden.  Bij mogelijke herstellingen kan 
de stad enkel over standaardmateriaal beschikken, anders zijn de kosten en praktische zaken niet meer te 
overzien.  Best geen precedenten scheppen. 
 
11. Retributiereglement rioolaansluiting, - ontstopping, - keuring 
 
Vraag: 

 Peter Renier vraagt hoe de communicatie hierover naar de burgers toe gaat verlopen? 
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Het belangrijkste is dat de burgers die een bouwaanvraag komen indienen, goed voorafgaandelijk geïnformeerd 
worden.  Later komt er ook een promotiecampagne via de Stadskrant.  Het reglement is in voorbereiding en komt 
in december in de gemeenteraad.  Een privékeurder aanstellen is duur en de stad moet de werken later toch 
controleren, wat voor een dubbele kost zorgt.   Stad Turnhout heeft hiervoor eigen mensen in dienst.  
 
12. Gebruiksovereenkomst voor het gebruik van de toepassing private riolering 
 
Vraag: 

 Pierre Gladiné vraagt waarom er met bedragen achter de komma gewerkt wordt? 
Steven meldt dat er mits toevoeging van de BTW er een mooi rond bedrag ontstaat. 
 
13. Reglement gebruik tijdelijk parkeerverbod 
 
Vragen: 

 Pierre Gladiné informeert of er een termijn staat op het parkeerverbod?  In praktijk zijn werken vaak 
sneller klaar, maar blijven de borden veel te lang staan.  Dit kan zorgen voor extra problemen rond 
veiligheid: borden die omwaaien en eventueel geparkeerde voertuigen beschadigen. 

Steven legt uit dat dit steeds in overleg met de nutsmaatschappijen gebeurd.  Het  grootste gedeelte van de 
werken kunnen dan wel klaar zijn, maar soms volgt er nog een heraanleg van de klinkers op een latere datum.  
De borden blijven staan tot het effectieve einde van de werken. 

 Pierre vraagt of hier controles op worden uitgevoerd en door wie? 
De politie volgt dit op en misbruik wordt gesanctioneerd. 
 
Eddy De Wachter legt uit dat dit reglement net tot stand is gekomen om excessen te beperken. 
De huur van borden bedraagt 25€ voor de eerste week, verhoogd met 18€ per extra week. 
Eric Vos wil dit alles nog ten gronde bekijken.  In smalle straten is het noodzakelijk om de volledige straat af te 
sluiten.  Hier is nog geen retributie voor.  Dit wordt mee opgenomen op het eind van het jaar in het college. 
 

 Wilfried Sylverans stelt het nut van de borden in vraag, alsook het plaatsen van containers.  Deze 
nemen vaak teveel parkeerplaatsen in beslag voor een te lange periode. 

 Luc Wynants vraagt zich af of de gewone burger hier niet het slachtoffer van gaat worden?  Wanneer de 
bewoners hun verbouwingswerken zoveel mogelijk zelf willen verrichten is er nood aan een container 
voor verschillende korte periodes: afval verbouwingswerken, container voor groenafval…  Als hier telker 
malen opnieuw 25€ wordt aangerekend, komt dit duurder uit dan wanneer dit als één dossier gezien 
wordt. 

Eric Vos voorziet niet direct problemen.  Verbouwingwerken aan een woning gebeuren slechts sporadisch.  Er 
moet nog een goedkeuring van dit reglement volgen in de gemeenteraad. 
 
14. Uit het College 
Wegens een uitgebreide agenda gaan de verhuis en de werken in het Taxandriamuseum in een volgende 
commissie behandeld worden. 
 
15. Varia 
Geen opmerkingen. 
 

 
Kathleen Aerts - commissiesecretaris  


